
Fellesmøte - FAU Solvang skole  
Onsdag 28.04.2021 kl.18:30  

Styret: 

  
 

- Sak 47/2020-21 Gjennomgang av forrige møtereferat 
Styremøte 18.11.2021. Rektor informerte at spørsmål om bruk av lekser tas opp nå som man er 
tilbake på gult nivå, også knyttet til høringsuttalelse om leksefri skole. Skolehelsetjenestens jobb og 
oppgaver ivaretatt, selv om personell også har vært brukt til smittesporing. Kontaktlærere og 
miljøarbeider er på mange måter førstelinjetjenesten i denne sammenheng. 
 
- Sak 48/2020-21 Økonomi FAU 
Ingen endringer. Vanligvis en utgiftspost for rydding på skolen, må sende melding til kasserer. Daniel 
informerer om dette i neste SU-møte. FAU vedtok å gi 2.000 kroner til hver klasse, som hver lærer i 
samråd med klassen får disponere, for eksempel til arrangement 12. mai, klasseavslutning, klassetur 
eller lignende. Fordeles via skolen v/rektor. 
 
- Sak 49/2020-21 Info fra SU 
Ikke nytt møte siden forrige referat. 
 
- Sak 50/2020-21 Info fra KFU 
Ikke nytt møte siden forrige referat. 
 
- Sak 51/2020-21 Trafikk. 
Daniel har ikke fått med noen i gruppe til å arbeide med spørsmål som handler om trafikk rundt 
skolen. Oppfordret i møtet til deltakelse, og sender ut ny melding for å rekruttere. 
 
- Sak 52/2020-21 Temakveld. Status v komite. 
Status: Hovedinnleder Ida Brandtzæg. Fortsatt stor usikkerhet omkring dato pga. pandemien. Sikter 
mot tidlig høst, ved oppstart av semesteret. Del 2: Diskutere konkret betydning for Solvang skole - 



muligheter for å bygge enda bedre relasjoner skole-hjem. Panel med ordstyrer. 
 
- Sak 53/2020-21 Status 17 mai ved Ingeborg. 
17. mai-arrangement utgår pga. smittesituasjonen. 
 
- Sak 54/2020-21 Gjennomgang kvalitetsmeldingen 2020.  
Rektor Karl Hovden Hauge var invitert for å si litt om denne opp mot Solvang skole. Fokusert på skole 
og særlig Solvang skole. Tall fra GSI, Udir mv. Offisielle tall som alle kan søke opp. Elevtallet i Hgsd. 
går ned, også på Solvang. Jevn nedgang fra 399 i 15/16 til 325 (antatt) i 21/22. Bruker like mange 
undervisningstimer. Lærertetthetnormen oppfylt fra og med 19/20. Budsjettildelingen styres stort 
sett bare av elevtall, derfor utfordrende når elevtallet går ned, men antall klasser må opprettholdes. 
Høyere enn snitt for Haugesund når det gjelder antall elever med spesialundervisning og SNO-
undervisning.  
 
Svømming skadelidende pga. nedstengning, ikke kompensert i 2020. Svømmetilvenning på 2. trinn 
krevende bemanningsmessig, trenger 4-5 voksne i tillegg til buss til Håvåsen. Lite trolig at det blir 
kompensert i 2021, stort trykk på Haraldshallen. Pt. ikke vært vurdert å gjennomføre systematisk 
svømmeundervisning utendørs. Sommerskole: Foreløpig fått lite informasjon.  
 
Læringsresultater – nasjonale prøver, kartleggingsprøver osv. Danner grunnlag for vurdering av tiltak 
for elever under kritisk grense. Nasjonale prøver 5. trinn: scoret høyt frem til 19/20, med en «dupp» i 
20/21.  
 
Læringsmiljø - 7. trinn sine tall fra elevundersøkelsen i kvalitetsmeldingen. Gjennomføres på 5.-7. 
trinn til intern bruk. Opplæringsloven kap. 9A gjennomgås to ganger i året. Olweus-sertifisering. 
Undersøkelsen i fjor viste god trivsel på hjemmeskole. Gjennomføres på nytt i løpet av de neste par 
ukene. Samarbeidet med andre tjenester, PPT mv. fungerer bra. Tallene fra elevundersøkelsen på 7. 
trinn sammenlignet med tall fra kvalitetsmeldingen: Solvang scorer stor sett på grønt nivå og høyere 
enn gjennomsnittet for Haugesund totalt. To felt: faglig utfordring og arbeidsro er år etter år 
utfordrende og scorer gult/orange. Elevdemokrati/elevrådsmøter utfordrende digitalt, særlig mtp. de 
yngste. 
 
Den kulturelle skolesekken har vært veldig skadelidende pga. pandemien. 
 
IKT/Digitalisering: Stor kompetanseheving i forbindelse med pandemien. Anbudsrunde på digitale 
læreverk, men også fokus på fortsatt bruk av fysiske læreverk. Ny utrulling av digitale enheter neste 
skoleår. 
 
Kompetanseheving/kvalitet: Mål at innen 2025 skal alle undervises av lærere med tilstrekkelig antall 
vekttall i faget.  
 
- Sak 55/2020-21 Eventuelt 

• Klassekasse – retningslinjer 
Alf gikk gjennom forslag han har utarbeidet. Legges ved referatet og tas opp i neste møte. 

• Bursdagsfeiring. 
Alf lager utkast til anbefalinger/forslag som behandles neste møte. 


